
RESOLUSJON FRA ÅRSMØTET I TROMS BONDELAG 2014 

 

 

1.| Veterinærinstituttet 

 

Årsmøtet i Troms Bondelag er sterkt kritisk til en varslet nedlegging av Veterinærinstituttet i 

Tromsø. Instituttets avdeling i Harstad skal bestå, men skal rendyrkes for marin sektor. Ved 

mistanke om sykdom eller unaturlige dødsfall må døde dyr dermed sendes til Trondheim for 

obdusering. Konsekvensen av dette kan bli at færre dyr blir sendt til obduksjon på grunn av 

svært store avstander. Obduksjon av dyr er særdeles viktig for både matsikkerhet og 

dyrehelse. 

 

2.  Bredbånd 

 

Årsmøtet i Troms Bondelag ber fylkesrådet for næring å intensivere arbeidet med full 

bredbåndsdekning for hele Troms fylke. 

 

 

3.  Landbruksutdanning i Troms 

 

Årsmøtet i Troms Bondelag er bekymret for landbruksutdanninga i fylket. Årsmøtet ber 

Fylkesrådet i Troms sikre fagkompetansen i landbruket ved å opprettholde studietilbudet ved 

Senja videregående skole avdeling Gibostad og Rå videregående skole. 

 

4.  Til Landbruksministeren 

 

Årsmøtet i Troms Bondelag er bekymret for utviklinga i landbruket i Troms. Over flere år har 

vi hatt nedgang i melke- og kjøttproduksjonen i fylket. Vi er ved et kritisk punkt for å 

opprettholde leveransene til foredlingsindustrien i Nord-Norge. Årsmøtet i troms Bondelag er 

svært urolig foran årets jordbruksoppgjør. Vi henstiller derfor landbruks- og matministeren på 

det sterkeste om å iverksette tiltak for å sikre matproduksjonen i Troms fylke. 

 


